
Protokół Nr XXXIX/o6
XXXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 24 lutego 200ór.

Obrady XXXIX zwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Lichnowy mgr Władysław Nacel. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy 
obecności stanowiącej załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysi obecni wg listy 
obecności stanowiącej załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście 
wg listy obecności stanowiącej załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy przywitał wszystkich zebranych.

Na podstawie listy obecności radnych Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy 
stwierdził, iż na 15 radnych obecnych jest 12 i rada jest prawomocna do 
podejmowania uchwał.

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad:
-  przywitanie zebranych,
-  stwierdzenie prawomocności obrad,
-  przestawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku,
-  przyjęcie porządku obrad,
-  przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,
-  wręczenie odznaczeń państwowych,
-  spotkanie z Wojewoda Pomorskim.
2. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy,
3. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.
4. Informacja radnego powiatowego z pracy między sesjami.
5. Interpretacje i zapytania radnych.
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Lichnowy za 

2005r.
8. Informacja z realizacji zadań przez Urząd Stanu Cywilnego w 2005r.
9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania mienia komunalnego.
10. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przyjęcia nieruchomości na mienie 

komunalne.
11. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia inicjatywy rozbudowy mostu na rzecze 

Nogat Malborku.
12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 20o6r.
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu finansowego Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz planu przychodów i wydatków 
związanych z realizacją Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
200ór.

14. Podjecie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Centralnego 
Wodociągu Żuławskiego Sp. z o. o. w Nowym Dworze Gdańskim.

15. Podjecie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miłoradz celem opracowania 
dokumentacji technicznej budowy kanału ciśnieniowego Dn 200 Kapustowo- 
Malbork.

16. Podjecie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 200ór.
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17- Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych pożyczek i kredytów 
w roku budżetowym 2006.

18. Podjecie uchwały w sprawie obsługi bankowej budżetu.
19. Podjecie uchwały w sprawie aktualizacji „Planu Rozwoju Miejscowości Lisewo 

Malborskie”.
20. Wolne wnioski.
21. Zamknięcie posiedzenia.

Następnie Przewodniczący Rady poinformował o zdjęciu z porządku obrad 
podpunktu dot. wręczenia odznaczeń państwowych, z powodu nie przybycia 
Wojewody oraz przeniesienie go na najbliższą sesje Rady Gminy. Zaproponował 
również przenieść informacje o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 
Lichnowy za 2005r. jako punkt 2 porządku obrad. Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie proponowane zmiany do porządku obrad.

Radni przyjęli jednogłośnie zmiany do porządku oraz nowy porządek obrad po 
zamianach.

1. Otwarcie obrad:
-  przywitanie zebranych,
-  stwierdzenie prawomocności obrad,
-  przestawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku,
-  przyjęcie porządku obrad,
-  przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,
2. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Linowy za 

2005r.
3. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy,
4. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.
5. Informacja radnego powiatowego z pracy między sesjami.
6. Interpretacje i zapytania radnych.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Informacja z realizacji zadań przez Urząd Stanu Cywilnego w 2005r.
9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania mienia komunalnego.
10. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przyjęcia nieruchomości na mienie 

komunalne.
11. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia inicjatywy rozbudowy mostu na rzecze 

Nogat Malborku.
12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 200ór.
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu finansowego Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz planu przychodów i wydatków 
związanych z realizacją Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
200ór.

14. Podjecie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Centralnego 
Wodociągu Żuławskiego Sp. z o. o. w Nowym Dworze Gdańskim.

15. Podjecie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miłoradz celem opracowania 
dokumentacji technicznej budowy kanału ciśnieniowego Dn 200 Kapustowo- 
Malbork.

16. Podjecie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 200ór.
17. Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych pożyczek i kredytów 

w roku budżetowym 2006.



18. Podjecie uchwały w sprawie obsługi bankowej budżetu.
19. Podjecie uchwały w sprawie aktualizacji „Planu Rozwoju Miejscowości Lisewo 

Malborskie”.
20. Wolne wnioski.
21. Zamknięcie posiedzenia.

W następnej części obrad Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji informując jednocześnie, iż protokół był do wglądu u 
Sekretarza Gminy od tygodnia i wyłożony do wglądu przed sesją. Radni w głosowaniu 
jawnym przyjęli jednogłośnie (bez uwag) protokół z poprzedniej sesji.

Ad. 2. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 
Lichnowy za 2005r.

W. Ostrowski: rzetelna informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie 
gminy Lichnowy za 2005r. została przedstawiona wcześniej. Jeżeli chodzi o 
bezpieczeństwo w powiecie malborskim to rok 2005 był bardzo udany. Nastąpił 
wzrost wykrywalności przestępstw. Priorytetem jest odzyskiwanie mienia. Były 
trudności kadrowe na posterunku policji w Lichnowach. Komendant musiał pracować 
bez dwóch policjantów. Były dwa wolne wakaty, ale od września nastąpiła poprawa. 
Posterunek w Lichnowach pracuje dłużej, również w tygodniu. Jest on najlepszym 
posterunkiem w ramach Komendy Powiatowej Policji w Malborku.
Następnie Komendant W. Ostrowski podziękował Radzie Gminy i Wójtowi za 
wspieranie policji w jej wysiłkach, również materialne oraz przedstawił zastępcę 
nadkomisarza Roberta Sudenisa.
R. Sudenis: pracowałem dwa lata w Komendzie Głównej Policji w Warszawie. 
Zapoznałem się z zasadami współpracy międzyresortowej, międzynarodowej i z 
Ministerstwem Bezpieczeństwa Wewnętrznego. Kierowałem wydziałem prasowym i w 
związku z tym znam się na zasadach budowy wizerunku w mediach. Będę się włączał 
w rozwiązywanie problemów nie tylko na terenie miasta ale również na terenach 
wiejskich. Będę uczestniczył w spotkaniach z radnymi i sołtysami w poszczególnych 
miejscowościach. Jesteśmy policją powiatową- środowiskową. Policjanci mają 
wychodzić do społeczeństwa, przekazywać ich problemy i bolączki. Deklaruję pełną 
współprace w tym zakresie.
B. Konieczny: dziękuje za ciepłe słowa.
W. Nacel: Rada Gminy pozytywnie oceniła na posiedzeniu Komisji informacje o 
stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Lichnowy.
J. Maciuński: jak egzekwować nie przestrzeganie regulaminu przez mieszkańców? 
Chodzi mi o odśnieżanie chodników i bezpańskie psy.
M. Karaś: współpraca z policją jest dobra. Mam tylko jedną prośbę, gdy opiekun wsi 
przejeżdża przez wioskę, aby wstępował do mnie na chwile.
W. Nacel: proponuję aby to zastosować ogólnie do każdego sołtysa.
P. Wójt: uważam, że jest to cenna inicjatywa.
J. Bednarek: z własnego doświadczenia wiem, że należy się dzielić spostrzeżeniami 
z policją. Współpraca to podstawa.
Z. Grochala: czy Komenda Powiatowa Policji w Malborku poprze starania Rady 
Gminy Lichnowy odnośnie poprawy stanu nawierzchni dróg powiatowych na terenie 
naszej gminy? Jest to jedno z zadań policji -  bezpieczeństwo ruchu drogowego. 
Policja powinna wystosować apel do Zarządu Dróg Powiatowych, aby przyśpieszyli 
latanie dziur, bo może dojść do nieszczęścia.



W. Nacel: w naszej gminie plagą jest niszczenie mienia. Komendant Wojewódzki 
mówił o „umocowaniu policji w społeczeństwie”. Więź musi być bardziej uciśniona. 
Wspólnie częściowo naprawimy istniejący stan. W ramach nagrody za pierwsze 
miejsce dla naszego posterunku chciałbym zaproponować komputer.
W. Ostrowski: współdziałanie przeciwko naruszeniom prawa tj. niszczenie mienia, 
czy bezpańskie psy, może odnieść skutek tylko poprzez wspólne działanie. W 
przypadku odśnieżania i psów będą stosowane pouczenia i kary. Odnośnie 
nawierzchni dróg to szczerze mówiąc wole żeby zostały w takim stanie w jakim są. 
Występują uszkodzenia samochodów, ale nie giną ludzie. Raz w tygodniu spotykamy 
się ze starosta i omawiamy stan bezpieczeństwa w powiecie. Bardzo często poruszamy 
temat stanu nawierzchni dróg. Nie jest w mojej gestii włączenie się do protestu 
proponowanego przez radnego. Oczywiście przekaże, że są za duże dziury i należy już 
rozpocząć ich latanie. Mam gorąca prośbę o wsparcie wycinki drzew przy drodze. 
Drzewa można posadzić za rowem. Sami musimy budować bezpieczeństwo, bo ludzie 
nigdy nie będą na tyle rozsądni, aby zachować odpowiednią prędkość. Odnoście 
komputera dla posterunku już powinien być, sprawa trochę się przedłuża. Będę dążył 
to tego, aby każdy policjant miał dostęp do stanowiska z komputerem.
B. Konieczny: w sprawie psów, jeżeli policja dostaje sygnał to reaguje od razu. 
Jesteśmy otwarci na wszystkie sygnały, a wspólnie możemy więcej.
W. Ostrowski: policjanci sami powinni mieć otwarte oczy, a nie tylko czekać na 
sygnały od mieszkańców.
Przewodniczący W. Nacel złożył podziękowania na ręce komendanta W. Ostrowskiego 
za prace policji w zakresie poprawy bezpieczeństwa publicznego i porządku.

Do informacji uwag nie wniesiono. Radni przyjęli jednogłośnie informację o stanie 
bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Lichnowy za 2005r.
Informacja stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 3. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy 
Lichnowy,

Przewodniczący poinformował radnych o planowanym posiedzeniu Komisji 
Wspólnych Rady Gminy Lichnowy w dniu 03.03.2006  ̂ o godz. 11.00 w 
Szymankowie i nadzwyczajnej sesji Rady Gminy.

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

P. Wójt: była jedna zmiana w budżecie z dnia 23 stycznia wprowadzona 
zarządzeniem nr 2 na wniosek poszczególnych dysponentów planów budżetowych 
dokonano przeniesienia wolnych środków w dziale oświata i wychowanie w celu 
pokrycia kosztów ubezpieczenia mienia oraz wypłat dodatkowego wynagrodzenia 
rocznego. Wczoraj uczestniczyłem wraz z Przewodniczącym W. Naclem w spotkaniu u 
starosty na temat dróg powiatowych. Będą przeprowadzone trzy inwestycje na terenie 
naszego powiatu: w gminie Stare Pole, Nowym Stawie i w naszej ewentualnie. Będzie 
to odcinek 1250 m w Dąbrowie oraz 800 m od wiaduktu do wału w Lisewie Malb. 
Starostwo jest przygotowane na koncepcje kredytów. Oczekuje od nas udziału w 
wysokości 20% od wartości rzeczywistej inwestycji, czyli 350 tys. zl. Nie mamy tych 
pieniędzy. Jest to temat do dyskusji na komisje w Szymankowie. Jeżeli podejmiemy 
pozytywną decyzję, to będziemy musieli się zadłużyć. Drogi jest to temat bolący, 
strategiczny, być może kosztem innych rzeczy należy go zrobić. Nie zgadzam się z 
komendantem odnośnie wycinki drzew. Muszą być spełnione warunki, aby je móc
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cząstkowych. Przygotowywany jest na nie przetarg. 22 lutego odbyło się spotkanie, 
którego organizatorem było stowarzyszenie „Słoneczny Promyk”. Są zadłużeni. Nasza 
forma pomocy to przekazanie samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych. 
Uważam, że zasługują na pomoc. W styczniu odbyły się zebrania wiejskie, z wyjątkiem 
Staryni, z udziałem radnych i sołtysów. Frekwencja nie odbiega od tej z poprzednich 
lat. Społeczeństwo nie wykazuje wielkiego zapału do kanalizacji. Musimy wybrać 
pomiędzy budową świetlic, a remontem dróg. W sierpniu odbędzie się 5 dniowa 
wizyta gości z Niemiec. Zorganizowano zbiórkę darów z Francji dla najuboższych 
mieszkańców naszej gminy. Dostarczaniem korespondencji urzędu na terenie naszej 
gminy zajmie się nasz pracownik.

Ad. 5. Informacja radnego powiatowego z pracy między sesjami.

M. Płaza: odbyła się jedna sesja rady powiatu w dniu 26 stycznia. Poza kilkoma 
zmianami w budżecie powołaliśmy Liceum Plastyczne, z siedziba na Piaskach. 
Zostanie reaktywowana kolejka wąskotorowa na trasie Malbork -  Nowy Dwór 
Gdański.
M. Piszora: mam prośbę, jeżeli radni podejmą 3 marca decyzje o dofinansowaniu 
remontów dróg powiatowych, to żeby radny powiatowy M. Płaza przygotował grunt, 
aby uzyskać większość na 15 marca w starostwie, aby ten remont był realizowany. 
Przewodniczący zaprosił radnego M. Płaza na posiedzenie Komisji Wspólnych Rady 
Gminy Lichnowy w dniu 3 marca.

Ad. 6. Interpretacje i zapytania radnych.

J. Bednarek: w dzisiejszej prasie ukazał się artykuł na temat darów z Francji.
Z. Puzio: na jakiej zasadzie odbył się podział tych darów? Miało to być dla 
najbiedniejszych mieszkańców gminy, a wiem że nie wszyscy ci dostali. Jednym z 
warunków był fakt zarejestrowania się w Urzędzie Pracy jako osoba bezrobotna. A nie 
wszyscy są na tyle zdrowi i mają możliwość dotarcia do Malborka.
J. Maciuński: inny warunek to wielodzietność. Kwalifikowały się rodziny z czwórka 
dzieci. A nie wszystkie takie rodziny pomoc tą otrzymały.
J. Bednarek: osobiście byłem w tą sprawę zaangażowany. Współpracowałem z 
GOPSem. Sześć miesięcy zajęło nam przygotowanie wszystkiego. Nic nie płaciliśmy za 
transport. Było bardzo dużo chętnych, wiec musieliśmy przyjąć jakieś kryterium do 
otrzymania tej pomocy.
M. Karaś: nikt nie poinformował sołtysów o tej akcji.
J. Bednarek: nie byliśmy w stanie ogarnąć wszystkich osób.
Z. Puzio: głównym kryterium powinno być ubóstwo.
J. Bednarek: następnym razem nie załatwimy nic.
J. Michalski: jaką pomoc zaoferowały inne samorządy dla stowarzyszenia 
„Słoneczny Promyk” ?
M. Karaś: otrzymaliśmy pismo informujące o odwołaniu kursów przez PKS Tczew 
wprowadzające w błąd, gdyż po wskazanym w nim terminie autobusy kursują 
normalnie. Natomiast w statucie sołectwa jest wskazany sołtys jako osobą 
upoważniona do roznoszenia nakazów płatniczych podatkowych, a nie pracownik 
urzędu. Zostaliśmy postawieni przed faktem dokonanym.
W. Nacel: Pordenowo i Szymankowo zostanie bez możliwości dojazdu do urzędu. 
Należy podjąć jakieś działania w celu przejęcia transportu przez prywatnego 
przewoźnika.
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J. Maciuński: stawiam formalny wniosek o podjęcie rozmów z koleją o przekazanie 
ich budynku na rzecz gminy i przeznaczenie go na świetlice.
M. Piszora: kiedy w Lisewie będzie Internet? Może można to jakoś przyśpieszyć?
S. Osińska: jestem zadowolona z faktu pojawienia się pracownika urzędu do 
roznoszenia korespondencji. Proszę o uwzględnienie przy przejęciu terenów po 
kolejce przeznaczenie ich na budowę ścieżki rowerowej od Lichnów do ul. Lipowej.

Ad. 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

P. Wójt: na spotkaniu ze stowarzyszeniem byli samorządowcy, ale bez Miłoradza, i 
gminy Malbork. Burmistrz z Nowego Stawu zadeklarował pomoc, wójt Zalucki ma 
najpierw porozmawiać z radą. Miasto Malbork ma podobne stowarzyszenia działające 
na swoim terenie, wiec nie wesprze tego. Jeżeli chodzi o dostarczanie korespondencji 
to taka jest ustawa. Od 1 stycznia korespondencje z urzędu może dostarczać tylko 
Poczta Polska i pracownik urzędu. Innego wyjścia nie ma. Odnośnie przekazania 
budynku po kolei -  chcą oni zapłaty za niego. PKS Tczew nie przysłał drugiego pisma 
odwołującego informacje zawarte w poprzednim. Jak będą problemy to będziemy 
rozmawiać z przewoźnikiem.
M. Karaś: proszę o zmianę statusu sołectwa Pordenowo.

M. Piszora: na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 16.02.20o6r. oceniliśmy 
pozytywnie informacje z pkt 2 i 8 oraz zaopiniowaliśmy pozytywnie uchwały objęte 
porządkiem od pkt 9 do pkt 19.

Ad. 8. Informacja z realizacji zadań przez Urząd Stanu Cywilnego w 
2005r.

Do informacji uwag nie wniesiono. Radni przyjęli jednogłośnie Informację o 
realizacji zadań Urzędu Stanu Cywilnego w 2005r. Informacja stanowi 
załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania mienia komunalnego.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę
Nr XXXIX/315/o6 z dnia 24 lutego 200ór. w sprawie przekazania mienia 
komunalnego. Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przyjęcia 
nieruchomości na mienie komunalne.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę
Nr XXXIX/3l6/o6 z dnia 24 lutego 200ór. w sprawie nieodpłatnego przyjęcia 
nieruchomości na mienie komunalne. Uchwala stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego 
protokołu.

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia inicjatywy rozbudowy mostu 
na rzecze Nogat Malborku.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwalę
Nr XXXIX/317/06 z dnia 24 lutego 200ór. w sprawie poparcia inicjatywy
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rozbudowy mostu na rzecze Nogat Malborku. Uchwala stanowi załącznik Nr 8 do 
niniejszego protokołu.

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na 200ór.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę 
Nr XXXIX/3i8/o6 z dnia 24 lutego 2006r. w sprawie ustalenia Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 200ór. Uchwała stanowi załącznik Nr 9 
do niniejszego protokołu.

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu finansowego Gminnej 
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz planu 
przychodów i wydatków związanych z realizacją Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na 200ór.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę
Nr XXXIX/319/o6 z dnia 24 lutego 200ór. w sprawie przyjęcia planu finansowego 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz planu przychodów i 
wydatków związanych z realizacją Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
na 200ór. Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad. 14. Podjecie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o. o. w Nowym Dworze 
Gdańskim.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę
Nr XXXIX/320/o6 z dnia 24 lutego 200ór. w sprawie podwyższenia kapitału 
zakładowego Centralnego Wodociągu Żuławskiego Sp. z o. o. w Nowym Dworze 
Gdańskim. Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad. 15. Podjecie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miłoradz 
celem opracowania dokumentacji technicznej budowy kanału 
ciśnieniowego Dn 200 Kapustowo-Malbork.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę
Nr XXXIX/321/06 z dnia 24 lutego 200ór. w sprawie współdziałania z Gminą
Miłoradz celem opracowania dokumentacji technicznej budowy kanału ciśnieniowego 
Dn 200 Kapustowo-Malbork. Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego 
protokołu.

Ad. 16. Podjecie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 200ór.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę
Nr XXXIX/322/o6 z dnia 24 lutego 200ór. w sprawie zmiany budżetu gminy na
200ór. Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu.

Ad. 17. Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych 
pożyczek i kredytów w roku budżetowym 2006.
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Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę
Nr XXXIX/323/o6 z dnia 24 lutego 2006r. w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowych pożyczek i kredytów w roku budżetowym 2006. Uchwała stanowi 
załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.

Ad. 18. Podjecie uchwały w sprawie obsługi bankowej budżetu.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę
Nr XXXIX/324/o6 z dnia 24 lutego 200ór. w sprawie obsługi bankowej budżetu. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu.

Ad. 19. Podjecie uchwały w sprawie aktualizacji „Planu Rozwoju 
Miejscowości Lisewo Malborskie”.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę
Nr XXXIX/325/o6 z dnia 24 lutego 200ór. w sprawie aktualizacji „Planu Rozwoju 
Miejscowości Lisewo Malborskie”. Uchwała stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego 
protokołu.

Ad. 20. Wolne wnioski.

Z powodu braku wolnych wniosków przystąpiono do kolejnego punktu obrad.

Ad. 21. Zamknięcie posiedzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy 
zamknął w dniu 24.02.20o6r. obrady XXXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy.

Protokołowała:

Agnies )sińska
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